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Iz občinske hiše

Božičkove sani so se spet ustavile na OŠ Preser-
je in OŠ Brezovica

Kljub slabemu vremenu se je obiska zimskega dobrotnika 
udeležilo veliko radovednih otroških oči. Otroke in njihove starše je 
najprej pozdravil župan Metod Ropret in jim voščil lepe praznike. 
Pričakovanje je bilo zelo veliko, dodatno pa je malčke k temu 
podžgala še otroška predstava, ki je potekala pred prihodom dobre-
ga moža. Mladi igralci so zaigrali poučno igrico na temo ločevanja 
odpadkov, po predstavi pa so skupaj z otrocki poklicali Božička. 
Ko so otroci zaslišali zvonjenje Božičkovega zvončka, jim je zastal 
dih, veselje ob prihodu dobrega moža pa je bilo neizmerno. Božiček 
je s svojimi pomočniki otrokom razdelil darila in sodeč po izrazu 
malčkov, so jih bili zelo veseli. Tisti bolj pogumni so se z Božičkom 
tudi slikali in mu podarili različne sličice, ki so jih narisali prav zanj.

Orion

Spoštovane občanke in občani!
Kar globoko smo že zakorakali v novo leto in v občinski stavbi 

spet poteka vrsta aktivnosti, vezanih na uresničevanje in dokončanje 
začetih projektov, obenem pa pripravljamo tudi dokumentacijo za 
projekte, ki nas še čakajo. Resda zima ni najbolj primeren čas za 

izvajanje investicij, vendar kljub temu delavci 
Gradbenega podjetja Grosuplje brez predaha 
nadaljujejo dela na Osnovni šoli Brezovica in 
ob takšni zavzetosti je pričakovati, da bodo 
objekt dokončali v dogovorjenem roku, torej 
do pričetka novega šolskega leta. Prav tako, 
kljub nizkim temperaturam, potekajo dela 
pri širitvi plinovodnega omrežja in letos naj 
bi bilo območje do železniškega prehoda v 
Vnanjih Goricah v celoti pokrito s plinovod-

nim omrežjem. Žal bodo nekateri občani ali celotne ulice prikrajšane 
za to pridobitev, razlogi pa se skrivajo v nepripravljenosti nekaterih 
lastnikov zemljišč, da dovolijo vpis služnosti in tako omogočijo 
izgradnjo celotnega omrežja. Kljub temu vas ponovno obveščam in 
apeliram na vse vpletene, da je možno projekt nadgrajevati tudi med 
izgradnjo, zato naj svojo odločitev ponovno temeljito premislijo, saj 
novih priložnosti ne bo.

Prav tako nas čaka tudi dokončanje del na Podpeški cesti ter 
ob njej. Ponovno bomo preverili vse vgrajene komunalne in ener-
getske vode ter dokončali pločnike, avtobusno postajališče, zaščitne 
ograde, javno razsvetljavo in prometno signalizacijo. V aprilu pa naj 
bi cesta dobila tudi zaključni asfaltni sloj in končno podobo.

V novem letu smo deležni še ene pomembne pridobitve, ki našo 
občino še približuje tistim najrazvitejšim. V prostorih nad Mercator-
jem na Brezovici je svoje prostore odprla tudi notarska pisarna no-
tarke gospe Marjetke Cotman.

Delovni čas je objavljen v nadaljevanju in na spletnih straneh 
Občine Brezovica, občani pa boste poslej lahko tovrstne storitve 
opravljali bližje domu in brez gneče.

V zadnjem obdobju je v naši občini opaziti izrazit porast števila 
vlomov in tatvin. V nekaj tednih je bilo vlomljeno v prostore am-

bulante v Vnanjih Goricah, prostore vrtca na Brezovici in službeno 
vozilo vrtca Vnanje Gorice. Če k temu prištejemo še vrsto vlomov 
v privatne objekte, je razlogov za alarm več kot dovolj. V dneh, ko 
boste brali ta članek, bo za nami že sestanek s predstavniki policijske 
postaje Vič, na katerem se bomo dogovorili za konkretne ukrepe in 
zadolžitve, ki naj bi pripomogle k izboljšanju varnosti  in zaščiti os-
ebnega in skupnega premoženja. 

Nikoli nisem izrabljal prostora, ki mi je namenjen v tem glasilu 
za osebne namene, tokrat pa to iz razlogov, ki jih bom navedel, eno-
stavno moram in želim storiti. Le nekaj dni po novem letu sem prvič 
javno povedal, da se bom za mesto župana potegoval tudi v nasled-
njem mandatu. Očitno je moja odločitev do te mere vznejevoljila 
posameznike ali skupino, da je bila le nekaj dni za tem proti meni 
vložena anonimna kazenska ovadba, ki jo je kljub trudu vlagateljev 
povzel le en slovenski časnik. Navedbe v ovadbi, ki me bremenijo os-
ebnega okoriščanja, so milo rečeno absurdne in so plod izmišljotin 
ali zlonamernih laži. Moj odgovor nanje si lahko preberete na 
občinskih spletnih straneh in si o njihovi verodostojnosti sami ust-
varite svoje mnenje. K sreči so navedbe lahko preverljive in le upam 
lahko, da bo policija hitro in učinkovito opravila svoje delo, sam pa 
bom naredil vse, da bom neresnične navedbe tudi javno ovrgel in 
opral svoje ime. Prav tako si bom z vsemi močmi prizadeval, da ugo-
tovim identiteto pisca ali piscev bolnih izmišljotin in resnico poiščem 
pri ustreznih organih. Prepričan sem, da je to le prvi korak pri posku-
su moje diskreditacije ter diskreditacije mojega dosedanjega dela in 
očitno se podobnih ravnanj lahko nadejam tudi v prihodnje. Lahko 
le rečem, da bom svoje delo še naprej opravljal zavzeto, odgovorno 
in odločno. Odločitev, ki sem jih sprejel, pa zaradi škodoželjnežev ne 
bom spreminjal, čeprav morda prav to želijo ali hočejo. Doslej sem 
vedno zaupal v razum ljudi in tudi tokrat bom presojo prepustil vam. 
Menim pa, da bo prihajajoči predvolilni čas zelo kmalu tudi razkril, 
komu in kakšnim interesom služijo podobna zlonamerna ravnanja.  

          Župan,

          Metod Ropret
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Projekt kanalizacijsko omrežje Rakitna - 1. faza
Občina Brezovica se je odločila za izvedbo investicije ureditve 

kanalizacije in izgradnjo rastlinske čistilne naprave v naselju Rakitna. 
Občinska uprava Občine Brezovica je za investicijo kandidirala in ima 
odobrena finančna sredstva v okviru 4. javnega razpisa za prednostno 
usmeritev »Regionalni razvojni programi«, Operativnega programa 
krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007-2013, raz-
vojne prioritete »Razvoj regij«.

Specifični cilji investicije so:

- urediti primarno kanalizacijsko omrežje,

- urediti sekundarno kanalizacijsko omrežje,

- zgraditi rastlinsko čistilno napravo.

Uprava Občine Brezovica, 

Oddelek za komunalo, promet in zveze in Maja Krušič, Oikos, d. o. o.

 

Sredstva SVLR po 23. čl. ZFO-1 
Oddelek za komunalo, promet in zveze Občinske uprave Občine 

Brezovica je v letu 2009, na podlagi 23. člena Zakona o financiran-
ju občin, od Službe Vlade RS za lokalno samoupravo in region-
alno politiko, pridobil finančna sredstva v višini 182.163,00 €. Za 
pridobitev teh sredstev je občinska uprava pripravila dokument-

acijo za projekt Črpališče VG-1 Vnanje Gorice in Parkirišče v naselju 
Preserje, II. plato, s katerima je kandidirala in pridobila navedena 
finančna sredstva.

Oddelek za komunalo, promet in zveze občinske uprave Občine 
Brezovica do sedaj uspešno pridobiva finančna sredstva Službe 
vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno politiko. V letu 2006 
je uspešno kandidiral s projektom Ureditev in asfaltiranje LC Vnanje 
Gorice – Ljubljana. V letu 2007 je pridobil sredstva za tri projekte: 
ureditev LC Lukovica - Žabnica, gradnja dveh kamnitih opornih zidov 
ob LC Kamnik - Preserje. Leta 2008 se je s temi sredstvi financiralo 
dva projekta, ureditev priključka in parkirišča pri železniški postaji 
Notranje Gorice ter ureditev priključka in parkirišča pri železniški 
postaji Preserje JP, mimo ŽP Preserje in JP Laze I.

Za pridobljena finančna sredstva se Oddelek za komunalo, 
promet in zveze Občinske uprave Občine Brezovica iskreno zahvalju-
je Službi Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno politiko.

Oddelek za komunalo, promet in zveze 

Občinske uprave Občine Brezovica

Sejem »Turizem in prosti čas 2010«
Sejem turizem in prosti čas je največja turistična prireditev v Sloveniji 

in hkrati največja promocija Slovenije na enem mestu. V štirih dneh se 
predstavi preko 120 ponudnikov turističnih storitev iz trinajstih držav, se-
jem obišče okoli 15.000 obiskovalcev in poslovnih gostov ter preko 130 
domačih in tujih novinarjev.

Letošnji moto sejemske prireditve je bil »Ujemi me v svoj objektiv!«, 
potekala pa je od 21. do 24. januarja 2010, na Gospodarskem razstavišču 
v Ljubljani. Od leta 2007 sodeluje na sejmu, skupaj s sosednjimi občinami 
(Vrhnika, Horjul, Dobrova – Polhov Gradec), tudi občina Brezovica. S 
pomočjo TIC Brezovica se je naša občina predstavila na sejmu, še pose-
bej pestro pa je bilo v soboto, 23. januarja.

Občina Brezovica 

Iz KS Brezovica
Lani smo morali zaradi prostorske stiske odpovedati družabno 

srečanje starejših krajanov. Kot veste, so v prostorih gasilskega doma 
začasno naseljeni učenci 3. razreda OŠ Brezovica. Našo tradicijo bomo, v 
kolikor bo šola zgrajena, nadaljevali letos. Zaradi pritožb krajanov lokal-
nega vodovoda Radna glede onesnaženosti pitne vode, smo s podjetjem 
JP VO-KA podpisali pogodbo o prevzemu lokalnega vodovoda. Na dom 
ste uporabniki že prejeli obvestilo z ustreznimi podatki, kako boste lahko 
v bodoče reševali napake na omrežju s predstavniki VO-KA. Črpala se bo 
voda iz ljubljanskega vodovodnega sistema in ne več iz lokalnega. Zadevo 
s pritiskom pa smo začasno rešili s postavitvijo (pre)črpalne postaje pri 
gasilskem domu. Zgodaj spomladi pa naj bi se začela dela v zvezi z rekon-
strukcijo vodovoda in izgradnja kanalizacije v Radni.

 KS Brezovica

KTT - Kmetijsko tehnična trgovina Podpeč

VSE ZA DOMAČ PRAZNIK KOLINE
VAM NUDIMO PO IZJEMNO UGODNIH CENAH

- NOŽI SWIBO,
- MESOREZNICE,

- ČREVA,
- STROJI ZA VAKUMIRANJE FAMILY,

- VAKUMSKE VREČKE IN
- DRUGI PRIPOMOČKI ZA KOLINE.
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Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Prve dni novega leta so popestrili člani KUD Janez Jalen s 

premiero nove igre, ki je prinesla nov mejnik, saj so nas zopet 
presenetili z domiselnostjo in novimi pogledi na umetnost. 
Morda za vse gledalce odstop od klasične komedije ni bilo tis-
to, kar so pričakovali, a vseeno lahko z veseljem ugotovimo, da 
člani KUD Janez Jalen vedo, kaj delajo in da so pravi mojstri na 
svojem področju. Prav gotovo bomo dobili novo »dozo« kul-
ture, v četrtek, 4. februarja, ko se bodo na Kulturnem močvirju 
predstavila vsa društva iz občine, v dvorani KUD Janez Jalen v 
Notranjih Goricah. Seveda vsi prav prisrčno vabljeni. V KS No-
tranje Gorice - Plešivica za letošnjo pomlad skupaj s podjetjem 

Snaga pripravljamo projekt ločenega zbiranja odpadkov, kar 
pomeni, da bomo dobili še zabojnike za biološke odpadke. O 
nadaljevanju akcije vas bomo obvestili. Prostori za Krajinski 
park Barje bodo do konca marca pripravljeni za začetek obrato-
vanja. Prihajajo pa tudi meseci za letne obračune naših društev, 
katerih se udeležite in se seznanite o delu posameznih društev. 
Tako boste dobili informacije iz prve roke in še prijetno druženje 
s sokrajani.    

Marko Čuden,

KS Notranje Gorice - Plešivica

Komunala
Komunala na Občini Brezovica

Glavna skrb komunalnega oddelka in našega JKP Brezovica, 
skupaj s kooperanti, je v letošnji zimi prav gotovo zimska služba, 
saj zima, kljub napovedim o globalnem segrevanju, pridno trosi 
sneg in nizke temperature. Splošna ocena delovanja vseh, ki so 
zadolženi za izvajanje zimske službe, je dobra, kar potrjujete tudi 
občani. No, tudi objektivne kritike so dobrodošle, saj se trudi ta-
koj omogočiti kar se da v danem trenutku najboljšo prevoznost 
in s tem tudi varnost v cestnem prometu. Nova zakonodaja, ki je 
stopila v veljavo s 1. 1. 2010, prinaša tudi stvari, ki jih večinoma 
vsi ne odobravamo. Govorimo o povišanju cene vodarine, ki se 
za uporabnike v krajevnih skupnostih Vnanje Gorice, Notran-
je Gorice - Plešivica in Podpeč - Preserje ni spremenila že od 
leta 2000. Zavedamo se, da to niso priljubljene teme, a je pri 
tem potrebno poudariti, da brez tega ni napredka in obnove 

obstoječega vodovodnega sistema. Ves delež podražitve bo na-
menjen za obnovo vodovodov in boljšo oskrbo s pitno vodo. Že 
v prejšnji številki našega glasila smo nakazali hitro rešitev, kadar 
se pojavi povečanje motnosti vode. S podjetjem VO-KA Ljublja-
na tečejo intenzivni razgovori, da se priključimo na vodovodni 
sistem Ljubljane, kadar se kvaliteta naše vode zaradi močnih 
padavin poslabša. S tem bomo vse leto zagotavljali zdravo in 
pitno vodo za vse občane naše občine. S podražitvijo voda-
rine se bodo izenačile cene vode po vsej občini. V pripravi so 
zaključni načrti za rekonstrukcijo Podpeške ceste skozi center 
vasi v Notranjih Goricah.

Marko Čuden, 

podžupan
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Šole in vrtci

PE Brezovica:
Podpeška 10
1351 Brezovica pri Ljubljani. 
Tel.: 01 360 1380
www.tehnicni-pregledi.si

Poleg omenjenih storitev, našim strankam 
nudimo tudi: 

preventivne • tehnične preglede
(Se odpravljate na pot? Prepričajte se
kako varno je vaše vozilo!)
vinjete za osebna vozila in motorna • 
kolesa
obvezno opremo za osebna vozila• 
upravno overitev lastnoročnega podpisa • 
fizične osebe, ki je bila lastnik vozila pred 
sklenitvijo pogodbe, pri spremembi, ki 
vpliva na spremembo podatkov v 
prometnem dovoljenju
homologacije•  – indentifikacija in ocena 
tehničnega stanja vozil kategorije M1.

Del.čas:
Delavnik:
7.00 - 19.30
Sobota:
8.00 - 13.00

Del
Dela

LJ

TEHNIČNI PREGLEDI za osebna vozila, tovorna in 
priklopna vozila, motorna kolesa in kolesa z 
motorjem, traktorje in traktorske priklopnike. 

A1-Kritje,
Zavarovalna agencija d.o.o. 

 

Sklepamo kasko in obvezno zavarovanje
za zavarovalnice : 

-  Zdravstveno zavarovanje v tujini z asistenco 
CORIS

Za stranke nastopamo z enakimi pogoji, akcijami,
popusti kot jih nudijo zavarovalnice in njihovi
zavarovalni zastopniki.

A1, investicijsko upravljanje, d.d.
Poslovna enota BREZOVICA,

Varni in zavarovani na poti 

Obvestilo staršem predšolskih otrok
Vsem staršem, ki želite v šolskem letu 2010/2011 svojega otro-

ka vključiti v enote Vrtcev Brezovica (Brezovica, Vnanje Gorice, 
Notranje Gorice, Podpeč ali Rakitna), priporočamo, da Vlogo za 
sprejem otrok v vrtec čimprej oddate, vendar najkasneje do 31. 
3. 2010 (4. člen Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtce Brezovica).

Vloge, ki bodo prispele po 31. 3. 2010, se bodo za šolsko leto 
2010/11 lahko upoštevale le, če bo prostih mest več ali enako 
število kot oddanih vlog. Predvideno število prostih mest je 150. 
Prazen obrazec - Vlogo za sprejem otrok v vrtec se lahko dobi 
v vseh omenjenih enotah in na spletni strani vrtca (www.vrtec-
brezovica.si) in se jo odda na upravi vrtca ali pošlje po pošti na 
naslov: Vrtci Brezovica, Nova pot 9, Vnanje Gorice, 1351 Brezovi-
ca.

V mesecu aprilu bo Komisija za sprejem otrok, na podlagi 
prispelih vlog in Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtce Brezovica, 
pričela z delom. Starši boste o sprejemu otrok obveščeni pisno, 
predvidoma v mesecu maju ali juniju.

Istočasno vas obveščamo, da morajo starši otrok, ki so bili 
septembra 2009 zavrnjeni ali so prosto mesto v vrtcu zavrnili, 
če želijo otroka vpisati za šolsko leto 2010/2011, ne glede na nji-
hovo uvrstitev na prednostni seznam, vložiti novo vlogo za vpis 
otroka v vrtec. Uradne ure, na katerih se lahko dobi podrobnejše 
informacije o vpisu otroka v vrtec, so ob ponedeljkih od 12.30 do 
15.30 v enoti - vrtcu Vnanje Gorice, Nova pot 9 (tel.: 3651 233).

Ravnateljica,

Liljana Bošnjak

Zima, zima bela… 
Novo leto nam je prineslo pravo zimo, ki nas je bogato obdarila 

z mrazom, ledom in obilico snega. Zelo so se ga razveselili tudi naši 
dvoletniki. Z nekaj več oblačenja se vsak dan dobro opremljeni in 
pripravljeni na hladnejše razmere odpravimo na sneg.

Pri igri na snegu zelo uživamo, sneg na igrišču odmetavamo in pre-
metavamo z lopatkami, delamo snežene potičke, se kepamo, gugamo 
in dričamo na zasneženih stopničkah igral,…

Sonce v dopoldanskem času komaj kdaj preide debelo plast megle, 
zato smo včasih kar žalostni, ko šele v času kosila pokuka skozi. Izde-
lali smo imenitnega snežaka in pobarvali naše snežno belo igrišče s 
tempera barvami in z barvnimi ledenimi kockami. Seveda pa s tem, da 
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smo vsak dan na svežem zraku, dobro skrbimo za svoje zdravje in smo 
veseli, da smo virozam navkljub še vedno precej številčni. Upamo, da 
tako tudi ostane.

Spoznali smo beneško pripovedko o lisici, ki jo je jež pregnal iz 
njene tople hišice. Da pa se lisica ne bi še bolj prehladila, smo ji prip-
ravili čaj z medom in limono ter izdelali vzorčast pulover, da je ne bo 
zeblo.

Otroci o snežinkah pravijo, da so lepe, majčkene, mrzle, bele pi-
kice. Prav te nalahno in vztrajno padajo z neba. Tudi mi smo se prele-
vili v majhne bele pikice in zaplesali njihov ples. Zelo radi tudi pojemo 
in (po)znamo že cel kup zimskih pesmic. Najraje pa imamo zabavno 
pesem Zima zima bela, s katero si kdaj pa kdaj tudi ponagajamo.

Marta Brlan,

Vrtci Brezovica, enota Vnanje Gorice

Novoletne zmešnjave
Od novoletnih praznikov je minilo že nekaj časa, mi pa jih kar ne 

moremo pozabiti. Zdi se mi prav, da napišem, kaj smo doživeli v de-
cembru na Osnovni šoli Preserje. Pravijo, da z mladimi ni nič, da so 
neresni, nedelovni, nezanesljivi in za učitelje, da so naravni sovražniki 
učencev. Morda je včasih res tako, a trije učitelji, Nevenka Debevec, 
Mito Kristan in Sandi Zalar z obema devetima razredoma OŠ Preserje 
smo dokazali, da našo šolo obiskujejo otroci, ki bodo kmalu odgovor-
ni in kar je še  pomembnejše, prijetni ljudje, ki se bodo samozavestno 
lotevali težav.

Vsako  leto na šoli pripravimo valeto. Tudi končni izlet je del te cer-
emonije, skupaj z učenjem plesa plesne šole Bolero. Učenci na različne 
načine pridobivajo sredstva za to slovesnost. Pomembnejše od sa-
mega denarja je sodelovanje in ustvarjalnost, ki je letos ni manjkalo. 

Ana, Urška, Rebeka, Gašper, Ema in Blaž so zaigrali v komediji 
Novoletne zmešnjave, ki jo je napisala in zrežirala Sandi Zalar. Bili so 
odlični in nasmejali so občinstvo, ki se je pred in po predstavi v Podpeči 
lahko posladkalo in si kupilo kakšno novoletno darilce, ki so ga de-
vetarji sami izdelali. Na zadnji šolski dan starega leta je ta ista ekipa v 
šoli organizirala tudi rajanje s srečelovom za vse učence.

Verjamem, da bo učencem ostal lep spomin na zadnje leto šolanja 
v Preserju.  

                                                                                                Sandi Zalar

December v vrtcu Brezovica
V decembru nam v vrtcih Brezovica poleg pestrega programa 

skozi vse leto, dogajanja ni manjkalo. V enoti Brezovica smo izdelali 
glinene in medene obeske za dobrodelni bazar, na katerem smo tudi 
nastopali z zimsko pesmico. Ob tej priložnosti se zahvaljujemo g. 
Goranu Kovaču za medeno testo. Priredili smo tradicionalni no-
voletni nastop za starše, babice in dedke. Vabilu k sodelovanju sta 
se prijazno odzvali flavtistka Urška Bobnar, učenka glasbene šole 
Vrhnika ter Alekseja Urbančič, plesalka hip hopa iz plesne šole Bolero 
ter se predstavili s svojo točko. Naša enota vrsto let aktivno sodeluje 
s starši ter zunanjimi izvajalci, glasbeniki, slikarji, plesalci, knjižničarji, 
gasilci, tokrat pa nam je program popestril oče naše varovanke, g. 
Shining Chen. Predstavil nam je tradicionalno kitajsko veščino Tai chi. 

Po zaključeni predstavi so bili otroci vabljeni, da skupaj z mojstrom 
izvedejo nekaj vaj. Nastopil je tudi glasbenik g. Fleischman, ki nam je 
na saksofon zaigral znane melodije ter predstavil različna trobila. Ob 
koncu meseca so nas razveselile pevke ženskega zbora Spominčice, 
pod vodstvom zborovodkinje Katje Grabnar. S pesmijo in plesom 
so nam še dodatno polepšale praznične dni. Resnično nam ni bilo 
dolgčas, saj smo izvajali tudi različne dejavnosti, kot so peka piškotov, 
izdelovanje voščilnic, ustvarjalne delavnice, prihod Dedka Mraza, lut-
kovna predstava. Veseli smo, da preživljamo brezskrbne trenutke drug 
z drugim in si vzamemo čas drug za drugega.

                                                Bojana Svete in Alenka Švigelj,

enota Brezovica

SENÈILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije
Rolete
Komarniki
Markize
Screen-i
Harmonika vrata...

Lamelne zavese
Panelne zavese
Roloji
Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247
Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice
rono.sencila@siol.net 
www.rono-sencila.si
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Kultura

Božično - novoletni koncert brezoviških pevk
Tik pred novim letom so pevke Ženskega pevskega zbora Brezovica v 

domači osnovni šoli pripravile tradicionalni, že 12. koncert po vrsti.

Pod vodstvom zborovodkinje Sonje Sojer in ob spremljavi pianistke 
Mirjane Z. Brnčič so za začetek zapele skladbo Sanjam sen. Nato pa so se 
predstavile s tekmovalnim programom, ki so ga zapele tudi na letošnjih 
tekmovanjih. Med njimi je bila tudi renesančna skladba skladatelja J. Gal-
lusa, Slave Regina in Moravski dvospevi.

Pevke so tudi tokrat dokazale, da imajo v sebi poleg pevskega, tudi dru-
ge skrite talente. Z duhovitim povezovanjem prireditve in humorističnimi 
vložki, so dodobra nasmejale publiko. 

Tudi letos so na oder povabile posebne goste. V klasičnem delu 
koncerta smo lahko prisluhnili violinistki Nastji Žnidarič in tenoristu lju-
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen posrednik Mobitel d.d. 

TOLEA d.o.o., Robova c. 6, Vrhnika. Slike so simbolne. Ponudba velja do razprodaje zalog. Cene so v EUR in vsebujejo DDV. Možne so napake v tisku. Slike so simbolne.

Nudimo vam: sklepanje novih naro~niških razmerij in
podaljšanje obstoje~ih za Mobitel d.d.

Komuniciraj!
Samsung 
Corby TXT

13990 €

• čas pripravljenosti: 730 ur
• čas pogovora: do 540 minut
• 50 mb vgrajenega spomina
• fotoaparat 2,0 mp
• mp3,mp4
• bluetooth

2,0 M

Samsung 
C5212

Deluje na 2
aktivni SIM kartici!

8900 €*

• čas pogovora: do 180 minut
• čas pripravljenosti: do 250 ur
• SMS,MMS,EMAIL,Mp3,Mp4
• 60 MB vgrajenega spomina
• 2 sočasno aktivni SIM kartici
• Bluetooth
• Priložena MOBI SIM kartica

1,3 M
*Cena velja ob sklenitvi novega naročniškega razmerja ali podaljšanju le tega za 12 mesecev.

Prosta prodaja!

Posebnost:
Querty tipkovnica

bljanske opere Juretu Kušarju, ki sta se predstavila ob spremljavi piani-
sta Klemna Golnarja. Violinistka je presunila z Mozartovim koncertom 
za violino in čutno skladbo Thais skladatelja J. Masseneta. Tenorist Jure 
Kušar pa je najbolj navdušil s Puccinijevo Nessun Dorma. 

Za zabavno glasbo oziroma mešanico etno, pop in jazz glasbe 
pa je poskrbela pevka Eva Hren. Ob spremljavi kitare je s svojo in-
terpretacijo zapela dve priredbi ljudskih pesmi, Po jezeru in Oblaki 
so rdeči.

Publiko je med koncertom pozdravil in vesele praznike zaželel 
tudi župan Metod Ropret, lepe želje pa je voščila tudi predsednica 
Kulturnega društva Brezovica Polona Raušl: »Za nami je uspešno 
leto nastopov. Poslušali so nas naši krajani, športniki, podjetniki, 
gasilci in upokojenci, trikrat pa tudi strokovna žirija, ki nas je visoko 
ocenila ter nam vlila samozaupanje, naši zborovodkinji pa moč, da 
na pevskih vajah ne obupa.« Septembra so pevke sodelovale v nabi-
to polnih ljubljanskih Križankah z legendarno skupino Riblja čorba. 

Pevke ženskega pevskega zbora so na koncertu zapele tudi 
Barkarolo in publiki dobro poznan Zbor sužnjev iz Verdijeve opere 
Nabucco. Za praznično obarvan koncert pa so poskrbele z zadn-
jim delom večera, ko so zapele zabavne zimzelene pesmi in melodije, 
primerne prazniku. Praznični glasbeni večer se je, kot vsako leto, 
zaključil z zdravico.

Vesna Novak

Plešasta pevka v izvedbi KUD Janez Jalen
Kot vsak navdušenec gledališča sem zasledila, da bo v kulturnem 

domu v Notranjih Goricah, kot vsako leto odigrana predstava, pod 
okriljem KUD Janez Jalen. Seveda tega dogodka kot članica in igralka 
v kulturnem društvu Janez Jalen nočem zamuditi. Ura je 19:00, v zao-

drju se letošnja ekipa pripravlja na nastop. 19:30, zavesa se dvigne, luči 
počasi že osvetljujejo akterje in sceno. Ura tiktaka in odštevanje sekund 
povzroči napetost v dvorani. Vidimo moškega in žensko, vsakega s svojim 
časopisom v roki.

Sama predstava nosi veliko zamisli in novih idej na režijskem področju. 
Domiselna postavitev scene in umestitev igralcev v angleško naselje na-
redijo predstavo živo in zabavno. Zdolgočaseni Angleži, v angleškem 
okolju, berejo angleški časopis, pijejo angleško kavo, se družijo z 
angleškimi prijatelji in živijo dolgočasno ritualno angleško življenje. Igralci 
uprizorijo angleško dogajanje zelo doživeto in profesionalno vodijo igro. 
Besedilo ima nek poseben čar, ki ob tako razgibani igri dobi poseben 
pomen. Čas ob gledanju predstave mi je prijetno minil in upam, da se v 
prihodnji sezoni rodi še kakšna tako odlična predstava. Iskrene čestitke!

Tina Hribar 
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Ostalo

Šport

Športna vadba za najmlajše s pujso Pepo
V okviru NTK Preserje že od oktobra dvakrat tedensko (pone-

deljek, sreda) poteka športna vadba za najmlajše na OŠ Preserje, v 
dveh starostnih skupinah. Prva vključuje otroke, stare 1 - 3 let, kjer 

sodelujejo tudi starši, druga skupina pa obsega otroke, stare 4 - 6 let. 
Obe skupini vsako uro uspešno premagujeta različne naloge, ki so 
sestavljivi del raznovrstnih poligonov, elementarnih iger, plesnih gibov 
in razvijanja telesnih sposobnosti.

Prav posebno uro pa smo imeli pred božično - novoletnimi prazni-
ki, ko nas je prišla obiskat pujsa Pepa. Skupaj z otroki in njihovimi starši 
je veselo zaplesala, jih zabavala in s tem še bolj popestrila vzdušje pred 
prazniki. Na koncu je vsakega otroka pridno nagradila z bonbončki, 
otroci pa so se z njo še fotografirali. 

Ura je minila hitro in pujsa Pepa se je morala posloviti, z njo pa je 
odšlo tudi leto 2009. Začelo se je  novo, z njim pa tudi nove športne 
ure, z novimi nalogami in novimi izkušnjami.

        
 Katarina Kavčnik

4.  Štefanov tarok turnir
V soboto, 26. 12., je na Dolenji Brezovici potekal 4. tradiciona-

lni Štefanov tarok turnir, v organizaciji PGD Brezovica pod Kri-
mom. Kljub recesiji je glavna nagrada ostala nespremenjena, pršut. 
Tekmovalci so v gasilski dom začeli prihajati in se prijavljati od 14. 

ure naprej, ob 15. uri pa se je začelo tekmovanje. Tekmovanje je 
potekalo po pravilih Tarok zveze Slovenije. Odigrali smo 4 krat po 

15 iger. Tekmovalo je 18 igralcev, turnir pa je z zanimanjem sprem-
ljalo tudi okoli 15 gledalcev. Tekmovanje se je zaključilo malo 
pred 21. uro. Sledilo je prijetno druženje ob rezanju pršuta, tja 
do poznih večernih ur. Kot vidimo, se je tekmovanje že dodobra 
prijelo, tako da imamo tekmovalce, ki se vsako leto radi vračajo, 
da pa bi turnir še razširili, bi bilo potrebno vložiti še veliko več 
truda v promocijo. Kljub temu pa turnir že sedaj spada med večje 
turnirje v bližnji in tudi širši okolici. Ob koncu bi se zahvalil vsem 
udeležencem ter z željo, da se čez eno leto spet snidemo, vse lepo 
pozdravljam.

                                                                                  Jože Petelin

JEZIKOVNI TEÈAJI IN RAZVEDRILNI PROGRAMI
ZA OTROKE IN ODRASLE

TRŽAŠKA 392, 1351 Brezovica

www.ini-mini.si

ŠTEVILO UDELEŽENCEV  JE OMEJENO.
 PRIJAVA IN INFORMACIJE NA TEL. 041/433 033 vsak dan od 9.00 do 12.00

PILATES je izredno nežna in uèinkovita vadba, s katero lahko utrdite in oblikujete svoje telo, ga 
razgibate in sprostite. 

PILATES - VADBA ZA TELO IN DUŠO

Z redno vadbo izboljšamo telesno držo, aktiviramo mišièni steznik trupa, izboljšamo gibljivost 
telesa, okrepimo mišice medeniènega dna, trebušne in hrbtne mišice, izoblikujemo lepšo postavo, 
izboljšamo mentalno koncentracijo in kontrolo telesa, ...

 VPISUJEMO V ZIMSKO SPOMLADANSKI SKLOP PILATESA
Vadbo zaènemo 2.2.2010 in konèamo 3.6.2010 po urniku, ki ga dobite na prvi uri.

in poteka v prostorih INI-MINI  ob :
TORKIH IN ÈETRTKIH: 1. skupina od 19.00 do 20.00, 2. skupina od 20.15 do 21.15

Cena za 1x tedensko 140 EUR ali 2x tedensko 260 EUR

Pilates je primeren skoraj za vsakogar, ki želi zase in za svoje telo storiti nekaj dobrega.
Preizkusite se - nedvomno vas bo navdušil.

Z delom začela notarska pisarna
Z novim letom je v naši občini začela delovati notarska 

pisarna Marjeta Cotman.

Lokacija pisarne je Podpeška c. 2, Brezovica (nad trgovino 
Mercator, poleg Knjižnice Brezovica). 

Telefon: 01 620 77 53

Elektronski naslov: notarka.cotman@amis.net

Uradne ure notarske pisarne:

Pon.: od 9. do 12. ure in od 13. do 16. ure

Tor.: od 9. do 12. ure in od 13. do 16. ure

Sre.: od 9. do 12. ure in od 13. do 17. ure

Čet.: od 9. do 12. ure in od 13. do 16. ure

Pet.: od 9. do 12. ure in od 13. do 14. ure

Od leve proti desni stojijo: Miha Suhadolnik, 2. mesto, Franci Mazi, 1. mesto ter Andraž Molek, 3. mesto. 
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Adijo, radenška voda – pa zdrava ostani!
Radenčani, staroselci smo bili vedno ponosni na svojo radenško 

vodo. Skozi stoletja nam je služila za pitje in napajanje živine.

Na potokih smo pozimi ob klanju prali tudi čreva. Perice pa so 
izpirale na njih žehto.

Voda je veljala vedno za čisto, to so potrjevale tudi analize. 
Večkrat je bilo tudi rečeno, da imamo Radenčani eno izmed 
boljših vod v Sloveniji. To dejstvo potrjujejo tudi potočni raki, ki 
so še vedno v Radenščici in v Tomažinovem grabnu.

Žejen popotnik se še danes lahko napije te vode, seveda v goz-
du, kjer ni hiš in onesnaževanja. Seveda Radenčani nismo imeli 
vedno vodovoda, ampak vsak svojo »štirno«, v katere so se steka-
li bistri studenci. Ta voda na žalost ni več pitna, ker se vodnjaki 
nahajajo pod intenzivno gnojenimi njivami in travniki, vanje pa 
pronicajo tudi fekalije iz greznic. Nam pa služijo še vedno za na-
makanje vrtov.

Prvi vodovod so zgradili že ruski vojaki med 1. svetovno vojno v 
gozdu nad Radno. Po 2. svetovni vojni so se zgradila nova zajetja. 
V osemdesetih letih so se zamenjale azbestne cevi, zgradil se je nov 
rezervoar in uredila se je kvaliteta vode z žarčenjem.

Ker se je pozidava hitro širila, je prišlo do pomanjkanja vode 
tudi za Radenčane, zato so leta 1981 Postajo priključili na mestni 
vodovod.

Zadnje čase pa so vedno pogosteje prihajale na KS Brezovica 
pripombe na kvaliteto in oskrbo z vodo. Analize vode v zbiralnikih 
niso nikoli pokazale oporečnosti. Oporečnost se je pokazala šele 
pri uporabnikih. V KS smo razglabljali kako je to mogoče. Nekateri 
so bili mnenja, da pride do mešanja vode iz zasebnih rezervoarjev. 
Potem so se spet pojavile govorice, da je za številna rakava obo-
lenja v Radni kriva prav radenška voda. Kaj bi na te izjave rekla ke-
mik Anton Šebenik ali Janko Tomšič, ki sta bila ponosna na svoje 
delo, saj sta vložila mnogo truda, da bi se domača voda ohranila.

Pod vedno večjimi pritiski in pritožbami smo bili na KS prisilje-
ni ukiniti domačo vodo in se priključiti na mestni vodovod. Ne 
razumem pa tega, zakaj se je moralo to zgoditi pred kompletno 
obnovo vodovodnega omrežja in glavnega rezervoarja. Stroške le-
te bo morala tako ali tako kriti KS, vodo pa bo prodajala VOKA.

Oskrbo z radenško vodo je morala KS in Občina Brezovica 
ukiniti tudi zato, ker se baje smatra ta voda kot površinska. Ka-
korkoli že, izgubili smo dobro vodo, brez klora (varikine), mehko 
vodo, dobro za pitje in za pranje. Popotnik, ki spoštuje in pozna 
radenško vodo, se pa še vedno ustavi v gozdu, kjer se po neštetih 
kamenčkih in mimo korenin pretaka naš biser in se pošteno 
odžeja.

                                                                 Minka Veršič - Tomažinova

Članice GZ Brezovica obiskale Belo krajino
V soboto, 12. decembra 2009, smo se članice GZ Brezovica, v or-

ganizaciji Komisije za članice, odpeljale v Belo krajino. Okoli 9. ure 
nas je v Metliki pričakala vodička in nam na kratko predstavila pro-
gram izleta. Začele smo z ogledom Belokranjskega muzeja, kjer smo 
si ogledale kratek film, nato nas je kustosinja vodila po muzeju. Sledil 
je voden ogled gasilskega muzeja dr. Branka Božiča, kjer smo se sku-
pinsko slikale. Po ogledu mestnega jedra in galerije smo se odpeljale 
do tovarniških trgovin Beti Metlika in Komet. Pot smo nadaljevale do 
kmečkega turizma, kjer smo imele degustacijo domačih vin in možnost 
njihovega nakupa. Postregli so nam tudi s tradicionalno belokranjsko 
pogačo. Za konec smo si ogledale še romarske cerkve Tri Fare in izlet 
zaključile z obilnim poznim kosilom. V imenu vseh udeleženk izleta se 
organizatorjem zahvaljujem za njihovo prizadevnost. 

Dragica Brancelj, 

VGČ org.

Iz Društva upokojencev Rakitna
Društvo upokojencev Rakitna bo v letošnjem letu upihnilo peto 

svečko. Z doseženimi rezultati tega petletnega obdobja smo lahko 
zelo zadovoljni. Potrudili smo se in mnogim našim članom polepšali 
in izboljšali vsakdanje upokojensko življenje. Posebej smo zadovoljni, 
da smo z obiski pri naših članih, ki sami ne morejo med nas, le-te raz-
veselili, jim dali novega poguma, da lažje prenašajo bolezni in druge 
tegobe, ter jih obdarili. Pozabili nismo niti na naše občane v domovih 
za starejše, ki jih redno obiskujemo vsako leto in tudi obdarimo. Ko v 
domovih skupaj zapojemo, se nam pridružijo še mnogi ostali stanov-
alci. Obisk vedno mine prehitro in ko se poslavljamo, smo zadovoljni 
tako mi, ker se zavedamo, da smo popestrili dan tem starejšim va-
rovancem, še posebej našim nekdanjim sovaščanom, kakor tudi sami 
varovanci. Prijetno se vedno počutimo, ko nas vedno znova vabijo, naj 
se še oglasimo.

Vsa leta pa nismo pozabili tudi na naše aktivne člane. Zanje smo 
vsako leto organizirali več izletov, prirejali piknike, pustovanja in no-
voletna srečanja z mašo in kulturnim programom ter pogostitvijo in 
obdaritvijo. Organizirane prireditve so bile zelo prijetne in vedno zelo 
dobro obiskane, za kar pa se moramo zahvaliti pripravljenosti za sode-
lovanje Kulturnemu društvu Rakitna, Pevskemu zboru Rakitna, Pro-
stovoljnemu gasilskemu društvu Rakitna, KS Rakitna, Klimatskemu 
zdravilišču Rakitna, župniku č.g. Petru Šetini ter medicinskima ses-
trama, ki vsak mesec strokovno in prostovoljno opravljata meritve 
sladkorja in holesterola. Ne smemo pa pozabiti tudi pomoči, ki nam 
jo nudi Občina Brezovica, za kar se posebej zahvaljujemo. Posebno 
prijetni in zelo dobro obiskani so bili številni organizirani izleti za naše 
člane. Dolžnost mi je in izkoriščam to priložnost, da se zahvalim vsem 

OPTIKA
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sodelavcem, ki ste bili pripravljeni prostovoljno sodelovati in ste s svo-
jim delom prispevali k realizaciji tako obširnega programa. Potrebnega 
je bilo precej žrtvovanja, vendar je doseženo zadovoljstvo članov, še 
posebej starejših na domovih in varovancev v domovih starejših, vred-
no takega napora.

Zato naj na koncu vsem članom našega društva, kakor tudi vsem 
ostalim krajanom Rakitne, zaželim vse dobro v letu 2010, v upanju, 
da nam bo tudi v tem letu uspelo z dobrim sodelovanjem nadaljevati 
uspešno delo.

Helena Pogačar,

 predsednica DU

                                                                                                                           

Intervju s častnim občanom Ludvikom Zalarjem
Za prvi intervju v Barjanskem listu, v katerem vam bomo od-

slej vsakič predstavljali pomembne občane, smo se odločili, da 
vam predstavimo Ludvika Zalarja iz Jezera, ki je lansko leto prejel 
najvišje priznanje Občine Brezovica, to je naziv »častni občan«. 
Prijeten in še vedno vitalen gospod, ki bo letos praznoval 80 let, 
nas je prijazno sprejel v svojo hišo poleg podružnične osnovne 
šole Jezero.

»Rodil sem se 18. avgusta leta 1930, prav v tej hiši, kjer še danes 
živim s svojo ženo Ani. Šolski prag osnovne šole sem prestopil s 
šestimi leti. Osnovno šolo Jezero sem obiskoval le 4 leta, moje 
šolanje pa je žal prekinila vojna. Takrat sem za nekaj časa odšel 
živet v Tomišelj k sorodnikom. Leta 1950 sem odšel v vojsko za tri 
leta, po vojni pa sem se zaposlil pri okrajni lesni industriji Podpeč. 
Kot mladinec sem se takoj povezal z gasilstvom in od tod naprej je 
bilo moje celo življenje vezano na gasilerijo. Ker je moralo imeti v 
tistem času podjetje organizirano gasilsko društvo, mi je takratni 
direktor ponudil šolanje za gasilca v Medvodah. Sprejel sem po-
nudbo. Tam se je začela moja gasilska pot, v poklicne gasilce pa 
sem bil sprejet leta 1959, ko sem se prijavil na razpis za to delovno 
mesto. Poklicni gasilec sem ostal vse do upokojitve, medtem pa ho-
dil še na različna izobraževanja, med drugim sem se šolal tudi v Za-
grebu. V svojem poklicu sem počasi napredoval, upokojil pa sem se 
v 52. letu starosti. Takrat sem se počutil premlad, da bi »kapituliral 
v gasileriji«. Bil sem preveč navezan na gasilstvo, da bi ga opustil.«

Svoje življenje ste torej tako na zasebni kot na poklicni ravni zapisali gas-
ilstvu?

Po upokojitvi sem začel delati na nekdanji Gasilski zvezi Ljubljana 
Vič Rudnik in bil poveljnik kar 12 let. Zaupali so mi tri mandate. Kas-
neje sem postal predsednik Gasilske zveze Brezovica, bil pa sem tudi 
večkratni poveljnik oziroma predsednik matičnega društva. 

Katera je najhujša izkušnja, ki ste jo doživeli kot poklicni gasilec?

Ko je na Brniku strmoglavilo ameriško potniško letalo. Takrat sem 
se soočil z najhujšo intervencijo, kar sem jih doživel. Trupla so ležala 
vsepovsod, ranjenci so umirali od bolečin in bilo je res hudo.

S svojim znanjem in delom ste pripomogli k napredku in trajnostnemu razvoju 
gasilske organizacije, tako na lokalni kot državni ravni. 

Mislim, da sem na tem področju res zelo veliko naredil. Ko sem bil 
poveljnik, je imela zveza 56 društev, kar je bil zame kar velik zalogaj. 
Stare gasilske zveze so se v tranziciji tudi preoblikovale. Ko sem prev-
zel funkcijo predsednika Gasilske zveze Brezovica, je bila ta dejavnost 
popolnoma na tleh, tako glede zastarele opreme kot financ. Potem pa 
so se počasi stvari izboljševale. 

Povezani ste seveda tudi z domačim gasilskim društvom Jezero, ki vas je navsezadnje 
predlagalo za prejemnika občinskega priznanja. Kaj vam pomeni naziv častnega občana?

Priznanje je zame izredno velika čast, za kar se vsem iz srca zahvalju-
jem, tudi zato, ker so me v tistem času sprejeli takšnega kot sem in da 
danes moje začeto delo nadaljujejo. Z domačim gasilskim društvom 
še vedno sodelujem. Že velikokrat sem dejal, da bom nehal z gasilerijo, 
a me vedno znova nekaj potegne nazaj. Tak pač sem. Gasilstvo je bilo 
vedno moj način življenja.

Kaj pa zasebno življenje, družina, poroka, otroci?

Poročil sem se leta 1959, z ženo Ani. Imava tri sinove in tri vnuke.

In kako je vaša žena gledala na vaše gasilsko življenje?

Ženi Ani se moram resnično zahvaliti, ker je imela tako razumevan-
je. Moje nedelje so bile namreč gasilske, bodisi takrat ko sem bil zapo-
slen, bodisi ko sem se bavil s prostovoljci. Vedno je bila razumevajoča 
in je tolerirala moje delo ter aktivnosti, povezane z gasilstvom.

Pa vendarle ste se v življenju ukvarjali še s čim drugim, ne le z gasilstvom?

Pa sem res včasih malo ´fušal´ z zidarstvom (smeh). Sicer pa sedaj 
hodim na sprehode, gledam televizijo in tako naprej. In dan mine.

Letos boste praznovali 80 let, pa ste še vedno polni življenjskega elana. 
Kako vam to uspeva?

Vedno sem živel zdravo. Sicer pa imam trenutno le eno zdravstveno 
težavo, to je povišan sladkor. Ampak me to ne ovira močno. 

Boste letos pripravili zabavo?

Ja, žurka pa bo (smeh).

Glede na to, da ste celo življenje preživeli na Jezeru na Barju. Kaj vam je na 
tem območju najbolj všeč ali pa vas moti?

Dobro v našem kraju je, da imamo v bližini nekaj podjetji in s tem 
možnost zaposlitve. Poskrbljeno pa je tudi za nujne storitve, kot so 
zdravnik, trgovina, lekarna in tako naprej. Ni mi pa všeč, da se na Barju 
v zadnjih letih pretirano zida in s tem uničuje.

Vesna Novak

Obvestila Kmetijske svetovalne službe 

Prenos plačilnih pravic
Rok vlaganja zahtevkov za prenos plačilnih pravic je  podaljšan do 

31. januarja 2010.

Obrazci in navodila za prenos plačilnih pravic so na voljo na spletni 
strani ARSKTRP http://www.arsktrp.gov.si˝Gasilstvo je bilo zame način življenja˝
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Vlagatelji naj  pri izpolnjevanju zahtevkov upoštevajo pripravlje-
na navodila, izpolnijo vse potrebne rubrike v posameznem obrazcu 
in se tako izognejo najpogostejšim nepravilnostim, ki so bile zaznane 
v preteklih letih. 

Vlaganje zahtevkov za posebno premijo (biki, voli) – III. ob-
dobje in vlaganje zahtevkov za ekstenzivno rejo ženskih živali 
– III. obdobje, je možno še do konca januarja 2010

Potrdilo o pridobitvi znanja iz fitomedicine 
Vsi, ki ste opravljali obnavljalni tečaj, 6. novembra, v Podpeči, 

lahko še v januarju 2010 prevzamete izkaznice na sedežu kmetijske 
svetovalne službe na Viču. Po tem času boste izkaznice lahko prevzeli 
na Celovški 135. 

Povrnitev trošarine za leto 2009 za pogonska goriva kmeti-
jske in gozdarske mehanizacije

Kriterij povrnitve

- obrazci se dobijo v prodajalnah državne založbe, www.ca-
rina.si, imamo jih tudi na KSS

- za (plinsko olje, bencin, motorni petrolej)

- upoštevajo se GERK-i 

- 200 l na ha kmetijskega zemljišča pod GERK-i njiv in travnikov

- 15 l na ha gozda

- računi se prilagajo v originalu, potrebno jih je oštevilčiti, 1/n 
do n/n, hranijo se 10 let

- potrdilo o zemljiščih se ne prilaga, pridobi ga carina po urad-
ni dolžnosti

Upravičenci pošljejo vlogo z originalnimi računi za kupljeno go-
rivo v letu 2009 na: Carinska uprava RS, Carinski urad Ljubljana, 
Šmartinska 152/a,1524 Ljubljana, do 31. marca 2010. 

Dovoljenje za uveljavljanje pravice do pavšalnega nadomes-
tila

Do konca januarja je čas, da na predpisanem obrazcu, ki ste ga 
prejeli, pošljete obračun pavšalnega nadomestila za DDV na Davčno 
upravo RS.

Predavanja 
V petek, 5. februarja, bo ob 10. uri v gostilni ULČAR na Igu, pred-

stavitev koruznih hibridov PIONEER.

V  torek 2. marca, ob 9. uri, bo v kulturnem domu Podpeč preda-
vanje za KOP in SKOP. Na predavanju bomo predstavili novosti pri 
letošnjih subvencijah.

                                             

  KGZS Kmetijska svetovalna služba,

enota VIČ

Oddaja starih zdravil zdaj tudi v lekarnah 
Z letošnjim letom so vsi veletrgovci z zdravili dolžni zagotoviti 

zbiranje zdravil, ki so še originalno zaprta, v trdnem, tekočem ali 
prašnatem stanju. Doslej so lahko prebivalci odpadna zdravila oddali 
le v okviru akcij zbiranja nevarnih odpadkov javnim komunalnim pod-
jetjem. S to novostjo pa bodo lahko takšna zdravila oddali v vsaki 
lekarni. Stara zdravila lahko oddate v lekarni v Vnanjih Goricah ali v 
Podpeči.

Orion

Visoki zneski SAZAS-a za kulturna društva
Avtorska pravica je monopol avtorja nad izkoriščanjem njegovega 

avtorskega dela in pripada avtorju na podlagi stvaritve dela. Za namen 
skupinskega (kolektivnega) upravljanja avtorskih pravic so se ustanovile 
kolektivne organizacije avtorjev (SAZAS, IPF, ZAMP), ki nastopajo kot 
kolektivni zastopnik avtorjev določene vrste del - glasbene, književne, av-
diovizualne itd. Kolektivno uveljavljanje pravic je za avtorje in uporabnike 
zelo koristno, saj avtorjem omogoča preprosto in učinkovito upravljanje 
njihovih pravic, uporabnikom pa enostaven dostop do zakonite uporabe 
številnih del. Vendar pa lahko gredo zahteve posamezne kolektivne orga-
nizacije v praksi predaleč, oziroma so te zahteve nesorazmerne, kar lahko 
ogroža druge interese družbe kot celote. Tak primer so amaterska društva 
oz. skupine s področja umetnosti in književnosti, ki delujejo ljubiteljsko 
ter neprofesionalno.

V Poslanski skupini SDS smo zato predlagali novelo Zakona o avtorskih 
in sorodnih pravicah, s katero smo želeli rešiti problem zaračunavanja av-
torskega honorarja oziroma nadomestila za avtorski honorar kulturnim 
društvom. Ljubiteljska kulturna društva, ki so že večkrat, množično pa 
dvakrat, protestirala proti sedanjemu načinu obračunavanja tarif SAZAS-
a, so opozorila na to, da jim dosedanja ureditev onemogoča delo in da se 
bodo prisiljeni prenehati ukvarjati s svojo dejavnostjo, saj se tarife nenor-
malno povečujejo, zaračunavajo netransparentno in nesorazmerno. V 
praksi se za vsako  prireditev določi pavšal, ne glede na to, za kakšno pri-
reditev gre, za katere avtorje (saj zakon predvideva določene izjeme), ipd. 

Predlagali smo, da so društva oziroma skupine s področja umetnosti 
in književnosti prosta plačevanja tarif kolektivnim avtorskim orga-
nizacijam (SAZAS) pod naslednjima pogojema:

da amatersko društvo oziroma skupina na prireditvi nastopa 
brezplačno,

da ni vstopnine, razen če se ta v celoti nameni v dobrodelne 
namene.
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Ime trgovca Naslov trgovca IN mesto, tel: 0123 456 7890, www.Imetrgovca.com 
ODpRtO OD pONeDeLjka DO petka OD xx. DO yy., SObOta OD xx. DO yy., NeDeLja OD xx. DO yy/zapRtO.

IZOGNITE SE 
  NEPRIJETNEMU 
         DARILU!

čAkAJO vAS POSEBNI POPUST IN 4 ZIMSkE PNEvMATIkE.
ponudba velja za omejeno in izbrano količino vozil iz zaloge. popusti in ponudbe se med seboj izključujejo.

www.novidavek.si

31. JANUARJA!
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Ime trgovca Naslov trgovca IN mesto, tel: 0123 456 7890, www.Imetrgovca.com 
ODpRtO OD pONeDeLjka DO petka OD xx. DO yy., SObOta OD xx. DO yy., NeDeLja OD xx. DO yy/zapRtO.

IZOGNITE SE 
  NEPRIJETNEMU 
         DARILU!

čAkAJO vAS POSEBNI POPUST IN 4 ZIMSkE PNEvMATIkE.
ponudba velja za omejeno in izbrano količino vozil iz zaloge. popusti in ponudbe se med seboj izključujejo.

www.novidavek.si

31. JANUARJA!

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani
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Kljub temu, da so koalicijski poslanci tudi sami ugotovili, da gre za 
problem in da imajo društva  težave, so glasovali proti našemu predlogu. 
Poudarjali so, da bodo spreminjali zakon in problematiko avtorskih 
honorarjev celostno uredili, vendar zakona s tega področja ne najdemo v 
normativnem programu vlade za leto 2010, kar pomeni, da se vsaj še eno 
leto ne bodo ukvarjali s tem. Menimo, da bomo s čakanjem s spremem-
bami, pristali pri delovanju nekaj sto društev, in to zgolj večjih društev, 
medtem ko vsa druga društva po občinah, ki dejansko skrbijo za vse kul-
turno dogajanje v manjših krajih, povezujejo ljudi in ohranjajo dediščino, 
te perspektive nimajo. Mi se bomo tudi v bodoče trudili za obstoj in čim 
boljše delovanje društev, saj le ta ohranjajo dediščino in skrbijo za kul-
turni in turistični utrip po Sloveniji. 

Lahko me pokličete na tel.: 01/478-95-35 ali se mi oglasite po el. 
pošti: alenka.jeraj@dz-rs.si. Informacije o mojem delu lahko najdete na: 
www.alenkajeraj.sds.si.

Alenka Jeraj, poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije

Rosenbauer
Na pot smo se odpravili 20. 12. 2009 popoldne, izpred gasilskega 

doma PGD Brezovica. Peljali smo se kar lep čas, z daljšimi postanki. Eden 
izmed postankov na poti mi je ostal v spominu, ker smo jedli pogačo, ki 
so jo imeli s sabo gasilci iz Križevske vasi. Ob poti po Avstriji so bile pred-
vsem planine, na katerih je bilo veliko kmetij. Mimo Salzburga smo se 
bližali Linzu, kjer je bil naš cilj. Vstopili smo v hotel, ki je na zunaj  zgledal 
zelo lep. Jaz sem bil v sobi z mojo mamo Julko in atom Lojzetom. Ko smo 
se namestili v sobe, smo se zbrali v jedilnici, kjer smo kar precej časa čakali 
na večerjo.  Po večerji sem šel v sobo in zaspal, saj sem bil že zelo utru-
jen. Zjutraj sem se prvi zbudil zaradi pričakovanja, kaj bom videl. Počasi 
smo šli na zajtrk, tam je bilo že vse pripravljeno. Imeli so tudi avtomat 
za kavo. Gasilcem sem pripravljal kavo iz tega avtomata. Z avtobusom 
smo se odpravili v tovarno gasilskih vozil Rosenbauer. Bila je največja 
delavnica, kar sem jih kdajkoli videl, kaj šele, da bi šel noter. Ampak zdaj 
sem imel to priložnost. Ko smo vstopili, mi je srce začelo kar hitreje biti. 
Na začetku smo si ogledali krajšo predstavitev o tovarni, vrstah vozil in 
druge opreme, ki jih izdelujejo. Bilo je zelo zanimivo, ampak bolj me je 
zanimalo kako to v resnici izgleda. Potem smo si ogledali notranjost. Bilo 
je čudovito!!! Njihovo najbolj aktualno vozilo je šestkolesno vozilo z dve-
ma motorjema Caterpillar, to je  letališko gasilsko vozilo, ki ga imenujejo 
PANTHER. Na pogled je kot oklepnik. Ko bom velik, ga bom mogoče 
tudi sam vozil. Ogledali smo si še na stotine gasilskih vozil, od Man-a 
do Mercedez-a. Zunaj pa je stalo preko dvajset vozil samo s šasijo, ki so 
čakala na gasilsko nadgradnjo. Imeli so tudi gasilske Unimoge, še pose-
bej pa se spomnim ogromne prikolice z velikim ventilatorjem, s katerim 
so izpihujejo dim v tunelih, če se v njih zgodi kakršna koli nesreča. 

Ko smo si končno napasli oči, smo šli malicat. Tudi jaz si želim delati 
v taki tovarni,  ampak bom moral še malo hoditi v šolo. Želim si postati 
voznik - strojnik na PANTHERJU. Skupaj smo šli še v  njihovo manjšo 
trgovino, kjer je bilo zelo drago. Mama Julka mi je vseeno kupila model 

gasilskega avta, sam pa sem si kupil še tisto prikolico, o kateri sem govo-
ril, seveda manjšo. Pričela se je pot nazaj, malo se je vleklo do Jesenic, kjer 
nas je čakala večerja. 

                                                                              Luka Krmavnar, 

                                                                najmlajši udeleženec ekskurzije     

Tradicionalni pohod PD Rakitna – Sv. Štefan, 
26. 12. 2009

V prazničnih dneh se vsako leto Pohodno društvo Rakitna 
odpravi na »Štefanov pohod«. Skoraj vsako leto smo naš po-
hod končali v vasici Osredek. V letošnjem letu pa se nas je devet 

odločilo za nasprotno smer, to je proti Krimu. Začeli smo po as-
faltirani cesti proti »kotom« in se spustili skoraj do Gornje Brezov-
ice, kjer se nam je pridružil še en član. Gozdna pot se je potem 
začela močno vzpenjati, tako da smo bili dokaj hitro na vrhu Kri-
ma. V prvih sončnih žarkih naredim sliko in potem hitro na vrh, 
kjer se odpre nepozaben razgled na hribe. Triglav je bil videti kot na 
dlani, v nižinah pa morje megle, ki se je počasi pričela dvigovati. V 
Domu na Krimu smo nekaj popili in pojedli ter odrinili po stezicah 
in gozdnih poteh do Ustja in na Rakitno. Hodili smo približno štiri 
ure in pol. 

Dokaj prijeten pohod smo si popestrili s prijetnimi klepeti in pri 
povratku poskrbeli za prijetno vzdušje in veliko spodbudnih besed 
obiskovalkam in obiskovalcem. Ko je le-teh zmanjkalo, pa smo z 
obilico smeha in veselja potrjevali lepoto, toda tokrat za spremem-
bo ne narave, ampak nasprotujoči spol naši pohodni ekipi.

Martin Česen

Prvič podeljena priznanja Barjanec
V petek, 11. decembra popoldne, smo na Območni obrtno - 

podjetniški zbornici Ljubljana Vič praznovali prvo obletnico odprtja 
nove poslovne stavbe zbornice in prvič trem članom podelili tudi 
priznanje Barjanec. Priznanje Barjanec prejme samostojni podjetnik 
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ali zakoniti zastopnik podjetja, ki je član zbornice, za aktivno delovanje 
v obrti in širši skupnosti. Pri podelitvi priznanja Barjanec se upoštevajo 
merila, kot so urejenost obratovalnice, ugled obrtnika, dolgoletni staž, 
ki se meri od 10 let naprej in aktivno delovanje v širši skupnosti. Pred 
člani v polni veliki dvorani Podjetniškega centra Vič so tokrat prejeli 
priznanja Barjanec trije obrtniki. Priznanje Barjanec so prejeli Janez 
Droftina, strojnokovinski servis iz Šentjošta, Jože Zalar, upokojeni 
obrtnik iz Rudnika ter Matija Žgajnar, avtomehanik s Škofljice. 

Peter Grabner, 

sekretar na OOZ Ljubljana Vič

Čistilna akcija Ljubljanskega Barja
Vabilo nevladnim organizacijam, interesnim skupinam in posa-

meznikom, za udeležbo na povezani čistilni akciji »Stop divjim 
odlagališčem na Barju 2010«. 

Tudi letos bodo združili svoje moči prostovoljci iz številnih barjan-
skih društev, da po svojih močeh pripomorejo k bolj čisti naravi na Lju-
bljanskem barju. Potekala bo v soboto, 27. marca 2010. V pomladnem 
času ljudje že tradicionalno poskrbijo za bolj urejeno okolico svojih 
domovanj, kljub temu da je v naseljih po Ljubljanskem barju dobro 
poskrbljeno za urejenost tudi s pomočjo javnih komunalnih služb, v 
naravi še naprej ostaja problem divjih odlagališč.

Res je, da po zakonu o varovanju okolja za divje odlagališče v naravi 
odgovoren lastnik zemljišča, kjer se nahajajo ti odpadki, vendar pa je 
večina teh kupov smeti ob javnih poteh in kolovozih, ki so v lasti lokal-
nih skupnosti in ravno odstranjevanju teh je namenjena ta akcija.

Kljub temu, da je letos načrtovana velika čistilna akcija po celi 
državi, gre na Ljubljanskem barju za specifično okolje, kjer je zaradi 
narave in živali potrebno takšno akcijo izvesti pred 17. aprilom. Poleg 
tega pa je praksa pokazala, da je nujen odvoz zbranih količin še isti 
dan, da se s tem izognemo številnim problemom, ki so v preteklosti 
nastajali z nenamenskim kopičenjem kosovnih odpadkov na tistih lo-
kacijah, ki so bile določene za zbirna mesta v okviru te akcije. Tovorn-
jaki Snage bodo tako še isti dan odpeljali zbrane količine na deponijo.

Ravno tako kot lansko leto bomo tudi letos poskušali prostovoljce 
na veliki barjanski čistilni akciji še dodatno motivirati, zato jim bomo 

poskušali zagotoviti večjo varnost in vidljivost s pomočjo odsevnih 
brezrokavnikov. Z njimi bo zagotovljena prepoznavnost njihove 
udeležbe na akciji, lahko pa jih bodo uporabljali tudi kot udeleženci v 
prometu čez celo leto.

Vabimo torej vse posameznike iz številnih prostovoljnih društev na 
Barju in vse okoljsko ozaveščene posameznike, da se pridružijo sku-
pinam, ki bodo čistile naravo na njihovem koncu. Vse podrobnosti o 
zbirnih mestih skupin, ki bodo sodelovale pri čiščenju narave, bodo 
objavljene na spletnem portalu www.barje.net. Prostovoljci se lahko 
odločijo za čiščenje svoje okolice ali se pridružijo skupinam na drugih 
lokacijah. 

Za dodatne informacije lahko pokličete na telefon 040/591-887.

Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj

Uredništvo spletnega portala

www.barje.net

Veseli ljudje se nikdar ne postarajo 
Konec decembra je v Goričici pri Preserju visok jubilej praznovala 

naša občanka Ivanka Petelin.

Za njen 100. rojstni dan so ji prišli čestitati župan Metod 
Ropret in podžupan Marko Čuden, predsednik krajevne skupnosti 
Podpeč - Preserje Janez Šuštaršič ter predstavniki Društva upokojen-
cev, ki so poleg cvetja in toplih voščil s seboj prinesli še veselo petje 
moškega zbora. Z željo, da bi bila še naprej zdrava in zadovoljna, so 
ji zapeli nekaj pesmi. Tudi Ivanka ni skrivala veselja, še posebej pa 
je bila vesela voščila njenih treh hčera Jane, Fani in Mari. Jubilant-
ki pa je čestital in ji dal blagoslov tudi domači župnik Marko Košir. 
Ivanka Petelin, rojena Malavašič, se je rodila 21. decembra leta 

1909 v Smrečju pri Vrhniki. Leta 1935 se je preselila v Goričico, 
kjer se je nekaj let zatem poročila z Matijo Petelinom. Rodila je pet 
otrok, dva fanta in tri punce. Celo življenje je delala kot šivilja. 
Kot vedo povedati tisti, ki Ivanko poznajo že dalj časa, je bila ve-
dno nasmejana in polna življenjskega elana. Še vedno v svojo hišo 
toplo sprejme vsakogar in z njim rada pokramlja. ´Vedno je »bila za 
hece«. Daleč naokoli pa je bila znana tudi po svojem šivanju. K njej 
so prihajali tako domačini kot ljudje iz Borovnice, Vrhnike in drugih 
okoliških krajev,´ so nam povedale njene hčerke. Predsednica Društva 
upokojencev Podpeč - Preserje Vida Šuštaršič je pojasnila, da je Ivan-
ka njihova članica že od leta 1983 in je vedno aktivno sodelovala 
in se udeleževala različnih prireditev, ki jih je organiziralo društvo. 
Ivanka si je po mnogih voščilih in lepih želja gostov, nekaj časa vzela tudi 
za nas in z nami delila nekaj življenjskih modrosti: ́ Najbolj pa je človek 
zadovoljen, če vse svoje izkušnje in dejanja vzame za dobra. Sama sem 

Pustno rajanje za malčke in šolarje v KD 
Podpeč 

Kdaj: torek, 16. februar 2010, od 16. ure dalje

Kje: Kulturni dom Podpeč

Kaj: vesela zabava, delavnice, krof in pijača

Vabljeni vsi!
Vstopnine ni.
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ZAHVALA

Mnogo prezgodaj nas je zapustil dragi mož in oče

ANTON SMOLE

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče.  
Posebej se zahvaljujemo dr. Danici Rotar Pavlič in patronažni sestri Tatjani 
za vsestransko pomoč. Hvala tudi gospodu župniku, pogrebni službi Pieta, 
hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi poti.

Vsi njegovi

ZAHVALA

V 82. letu starosti nas je nenadoma 
zapustil mož, oče, dedek in pradedek 

KAROL KASTELEC
iz Podpeči

Iskreno se zahvaljujemo vsem, sosedom, prijateljem in znancem za izka-
zano pomoč, darovano cvetje in sveče ter izrečeno sožalje.

Vsi njegovi 

V SPOMIN ALEXU

Življenje ti resnično do sedaj ni prizaneslo, 
a tvoj trud je obrodil sadove.
Zdaj poznaš resnico, tišino zvezdnega neba, 
zato se radujemo s teboj. 
Zdaj, ko si izkusil Božanstvo,
zvezde srebrijo naš dom.
Tvoje besede ljubezni in resnice,
so naša edina pot do Boga.
(Helena Križmanič)

Alex Romler
roj. Aleš Rogelj

Tvoje besede: “Kar mora storiti človek, Bog ne bo storil.”

zadovoljna z vsem, kar sem v življenju počela. Najraje pa sem šivala, 
začela sem že kot majhen otrok in šivala praktično celo življenje.´  
Sedaj pa gospa Ivanka najraje v roke vzame knjigo in bere. Še vedno 
vitalna in dobrovoljna je danes prejela kar nekaj voščil in lepih želja, da 
bi jo tudi v prihodnjem in nadaljnjih letih spremljalo predvsem zdravje, 
veselje in sreča.

Vesna Novak

Varnost na smučiščih
Čeprav se je smučarska sezona že davno začela, smo o smučanju 

začeli bolj razmišljati, ko nam je narava podarila nekaj snega. Prav 
tako se približujejo zimske počitnice, ko se veliko družin odpravi 
preživeti zimski oddih na smučišča. Vsi si želimo preživeti dneve 
na smučišču kar se da prijetno in brez težav, zato se moramo držati 
določenih pravil. 

Smučarji morajo ravnati skladno z mednarodnimi FIS pravili in 
navodili o varnosti na smučišču, opozorilnimi in obvestilnimi znaki, 
znaki za prepoved in znaki za obveznost ter po navodilih in opozorilih 
nadzornikov. Smučišče morajo uporabljati tako, da ne ogrožajo ali ne 
poškodujejo sebe, drugih oseb ali naprav na smučišču. 

Na slovenskih smučiščih se vsako leto poškoduje skoraj 1000 ljudi, 
ne mine leto, da ne bi imeli smrtnih žrtev. Vzroki nesreč na smučiščih so 
največkrat neprilagojena hitrost, nepravilna izbira smeri smučanja, ne-
dovoljeno prehitevanje, zadrževanje na nepreglednem delu in precen-
jevanje sposobnosti, vožnja zunaj urejenih in označenih smučarskih 
prog. Njihovi razlogi so nepremišljenost, nepazljivost, neznanje, ne-
spretna vožnja, objestnost, nezadostna vzdržljivost in fizična prip-
ravljenost.

Zaradi lastne varnosti in varnosti drugih smučarjev morajo 
smučarji upoštevati naslednje:

Prilagodite hitrost in način smučanja svojemu znanju, terenskim in 
vremenskim razmeram ter številu smučarjev na progi. 

Izbirajte smer smučanja tako, da ne boste ogrožali drugih 
smučarjev. Dajte prednost smučarju pred sabo. 

Vedno prehitevajte v zadostni razdalji, ki prehitevanemu smučarju 
omogoča dovolj prostora za smučanje. 

Uporabljajte zaščitno smučarsko čelado. 

Pri prečkanju smučarske proge, vstopu na smučarsko progo, po 
ustavitvi in pri ponovnem vključevanju v smuko se prepričajte, ali to 
lahko storite brez nevarnosti zase ali za druge smučarje. 

Za vzpenjanje, ustavljanje in zadrževanje uporabljajte le rob 
smučarske proge. 

Smučajte na varni razdalji od teptalnika snega. 

Ob padcu, če ne potrebujete pomoči reševalca na smučišču, čim 
prej zapustite mesto padca in se umaknite na rob smučišča. 

Puščajte smučarsko ali drugo opremo takrat, ko je ne uporabljate, 
na mestu, ki ga določi upravljavec. 

Smučajte s popolno in brezhibno opremo. 

Pomagajte pri nesreči na smučišču. 

Posredujte nadzorniku svoje osebne podatke, če ste priča ali 
udeleženec v nesreči ali če ste sami prekršili določbe Zakona o varnosti 
na smučiščih. 

Smučarje še posebej opozarjamo na:

Ne smučajte, ko je smučišče ali del smučišča zaprto! 

Ne smučajte zunaj prog, po neurejenem smučarskem prostoru in 
vplivnem območju proge! 

Ne izvajajte skokov na smučarski progi, razen na delih smučišča, 
kjer je to dovoljeno! 

Ne smučajte po vlečni poti vlečnice ali tako, da je ogrožena varnost 
potnikov na vlečnici! 

Ne zadržujte se na zoženih ali nepreglednih delih smučarske proge! 

Ne postavljajte, prestavljajte ali odstranjujte znakov in naprav na 
smučišču! 

Ne onesnažujte smučišča in njegove okolice! 

Ne vodite psov in drugih živali po smučarski progi! 

Ne smučajte pod vplivom alkohola, prepovedanih drog, psihoak-
tivnih zdravil ali drugih psihoaktivnih snovi! Šteje se, da je pod vplivom 
alkohola smučar, ki ima več kot 0,24 miligrama alkohola v litru izdi-
hanega zraka oz. več kot 0,50 grama alkohola na kilogram krvi. Me-
jna vrednost alkohola je identična tisti iz Zakona o varnosti v cestnem 
prometu. 

Otmar Reiter,

  vodja policijskega okoliša
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KOLEDAR 

26.1.  19.00  Knjižnica Brezovica  Potopisno predavanje o deželi vzhajajočega sonca

1.2.  18.00  Knjižnica Brezovica  Razstava »Igraj se z mano«

1.2.  18.00  Knjižnica Brezovica  Pravljična urica »Snežno drevo«

4.2.   18.00   KD Notr. Gorice    Kulturno močvirje »Brezovica ima talent«

5. 2.   18.00   OŠ Rakitna    Proslava ob Kulturnem prazniku

5.2.  18.00  KS Podpeč - Preserje  Tečaj vezenja v tehniki rišeljeja

6.2.  18.00  Dvorana DUOL   Odbojka Prigo Brezovica : LOK Črnuče

14.2.  15.00   OŠ Rakitna    Pustovanje

16.2.  16.00  KD Podpeč   Pustno rajanje za malčke in šolarje (vstop je prost)

27.2.  9.00  Župnišče Preserje   Oratorijski dan

2.3.   9.00  KD Podpeč    Predavanje za KOP in SKOP

www.ford.si

FordFusion

Poraba: 4,5–6,6 l/100 km; emisija CO2: 119–157 g/km. Slika je simbolična. Ponudba velja v primeru financiranja prek Ford Credita. Podrobnosti glede financiranja dobite pri pooblaščenem trgovcu z vozili Ford. www.ford.si

FINANCIRANJE

FORD
CREDIT

Kako dobro poznate Fusiona?

1.  Ali lahko spravite v Fusiona 230 cm dolg tovor?

 da           ne

2.  Ali višji položaj sedenja poveča tudi preglednost?

 da           ne

3.  Ali ponudba poleg bogate opreme vključuje tudi kovinsko  

barvo, lita platišča in samodejno klimo*?

 da           ne

4.  Ali ga s financiranjem Ford Credit res lahko dobite že za 

10.765 EUR*?

 da           ne

5. Ali se vam zdi modro zamuditi tako dobro ponudbo?

da           ne

* ponudba velja za omejeno količino vozil

da           ne

da           ne

da           ne

da           ne

da           ne


